
P R O T O K Ó Ł NR  V/2024 

 

z sesji Rady Gminy Siemiatycze w dniu 20 września 2024 r. o godz. 9.00 w sali konferencyjnej 

w Urzędzie Gminy w Siemiatyczach. Obrady były transmitowane na żywo. 

 

Punkt 1. W sesji na 15 Radnych udział wzięło 15 Radnych. Lista obecności jest załącznikiem 

do protokołu. Otwarcia sesji dokonał i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Adam 

Boguszewski. W sesji udział wzięła Pani Anna Kondraciuk z Kuriera Podlaskiego – Głosu 

Siemiatycz, Prezes PUK oraz Kierownicy. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy oraz pracy w okresie między 

sesjami 

4. Omówienie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Bierawa w województwie opolskim w 

związku z sytuacją powodziową na jej terenie 

5. Podjęcie uchwał w sprawach 

       a) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Bierawa z przeznaczeniem na usuwanie skutków    

           powodzi 

       b) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Siemiatycze 

6. Zapytania, sprawy różne, wolne wnioski 

7. Zamknięcie obrad  

 

Punkt 2. Przewodniczący Rady poinformował Radnych, iż protokół z poprzedniej sesji został 

wysłany Radnym wraz z materiałami, do zapoznania się. Radni imiennie głosowali za 

przyjęciem protokołu. 15 głosów za przyjęciem protokołu. 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy oraz pracy w okresie między 

sesjami. 

W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Wójt, który 

poinformował o nadzwyczajnym charakterze bieżącej sesji w związku z powodzią na południu 

Polski. Następnie przedstawił krótkie sprawozdanie zaczynając od podpisanego projektu 

transgranicznego "Zapobieganie i usuwanie skutków zmian klimatycznych poprzez zakup 

pojazdów i sprzętu gaśniczego do gaszenia pożarów lasów", który Gmina Siemiatycze będzie 

realizowała z obwodem lwowskim na Ukrainie. Projekt ma na celu zakupienie 

specjalistycznego sprzętu strażackiego są to cztery samochody ratowniczo – gaśnicze. Drugim 

ważnym tematem jest podpisanie umowy na realizację zadania „Termomodernizacja Szkoły 

Podstawowej z oddziałami wychowania przedszkolnego i sali gimnastycznej w Tołwinie”. 

Został dokonany również odbiór jednej z największych inwestycji tj. budynek świetlicy w 

Czartajewie oraz kompleks sportowy wraz z parkingiem przy Szkole Podstawowej w 

Czartajewie. 

 

 

Punkt 4. Omówienie udzielenia pomocy rzeczowej gminie Bierawa w województwie opolskim 

w związku z sytuacją powodziową na jej terenie. 



Pan Wójt omówił sytuację związaną z powodzią na terenie Polski. Wspomniał iż, została 

ogłoszona zbiórka na terenie Gminy Siemiatycze artykułów spożywczych, środków czystości i 

higieny osobistej, wody, karmy dla zwierząt i in. Razem z powiatem siemiatyckim został 

zorganizowany wyjazd busów z darami dla poszkodowanych w powodzi. Po analizie i 

wykonanych telefonach została podjęta decyzja o pomocy dla Gminy Bierawa (położona w 

południowo-wschodniej części powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego w województwie 

opolskim). Powódź zalała tam dużą część pól uprawnych i zniszczyła gospodarstwa rolne, a 

także plony i paszę niezbędne do utrzymania hodowli zwierząt. Pan Wójt przygotował i 

przedstawił krótki apel, który zostanie przekazany  do ogłoszenia na mszach w Kościołach 

Katolickich i Prawosławnych. Podczas sesji Wójt Gminy oraz Radni przeprowadzili, także 

rozmowę telefoniczną z Wójtem Gminy Bierawa, który poprosił o wsparcie dla rolników ze 

swojego terenu. 

 

Punkt 5a.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Bierawa z 

przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi 

Radni jednogłośnie zdecydowali o przeznaczeniu 30 tys. zł z budżetu na pomoc poszkodowanej 

Gminie Bierawa. Kwota ta przeznaczona zostanie na pokrycie kosztów transportu dóbr dla 

tamtejszych rolników. W trakcie dyskusji niektórzy Radni, prowadzący własne gospodarstwa 

rolne i mający praktyczną wiedzę na ten temat, podzielili się swoimi opiniami o realiach takiej 

pomocy. Jeden z Radnych, posiadający firmę transportową, wskazał że kwota niezbędna do 

wykonania jednego przewozu, wynosić będzie około 2,5 tys. zł. Dzięki przeznaczonym 

środkom samorząd będzie w stanie sfinansować 10-15 transportów. Kluczowe jednak będzie 

to, co dokładnie zostanie przewiezione – aby zrealizować tę pomoc. Do tego potrzebne jest 

zaangażowania rolników, którzy przekażą siano, słomę lub zboże, następnie zorganizuje się  

transport, aby dostarczyć wsparcie dla Gminy Bierawa, które jest tam teraz bardzo potrzebne. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących 

nie było. 

 

Punkt 5b. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Siemiatycze. Wyjaśnienia do uchwały przedstawił kierownik Eugeniusz Radziszewski. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących 

nie było. 

 

Punkt 6. Zapytania, sprawy różne, wolne wnioski 

Pan Przewodniczący Adam Boguszewski poinformował radnych, iż jeden z mieszkańców 

nawiózł obornika i próbuje użyźnić drogę gminną. 

 

 



Punkt 7. Zakończenie obrad 

Zakończenie posiedzenia sesji o godz. 9.55. 

 

Protokółowała                                                                          Prowadzący obrady 

Emilia Wysocka                                                                         Boguszewski Adam 


